
MILAN MIRTIČ:

Nekateri
premalo
zavzeti!

Stanovanjska skupnost premalo učinkovita zaradi
neresnostj delegatov — Slab stik z bazo

Na zadnji seji samouprav-
ne stanovanjske skupnosti je
večkrat v razgovor posegel
tudi Milan Mirtič, ki je z ne.
katerimi tehtnimi pripomba-
mi precej prispeval k uspes.
nemu delu skupsčiue. Zato
smo ga povprašali, kaj meni
o delu delegatov samoupravne
stanovanjske skupnosti.

»Dejstvo je žalostoo, ven-
dar resnično: mnogi se zelo
neresno in neodgovorno ob-
našajo pri obravnavanju ta-
ko pomembne družbeoe prob.
lematike kot je gospodarje-
nje z družbenim stanovanj.
skim sJdadom. Sej skupščine,
ki sprejeina lzredno važne
sklepe, se delcgati ne udele-
iujejo, tako da je vedno vjpra-
šanje ali bomo skiepčiii ali
ne. p>repridan sem, da večina
delegatov svojega poslanswa
ne jemlje resno, to velja pred'
vsem za predstavnike temelj-
nlb organizacij združenega
dela. Zato bomo moraJi nuj-
no kaj storiti, da bi delo po.
stalo bolj konstruktrono IH
da bl sklepi prihajali iz ba-
•e.

Ne vem, kje je krivda ?a
tako nedelo; v samih osebah,
ki so delegati (večiiioma ima-
jo po pet, šest funkcij in so
preotoremenjeni) ali kje drug-
je? Res je, da so zbori stano-
valcev v nekaterih •krajevnih
Bkupnostih zelo aktivni, zato
pa v večini temeljnih ongani-
sacij združenega dela proble.
mi iprav gotovo ne prodro do
uporabnikov in tistih, ki pris-
pevajo denar, ampak so stali-
Sča delegatov iz teh sredin po.
gosto le njihova osebna mne
nja.

Bes je tudi to, da Je vča-
slh materia] preobsezen ln

nam ga posredujejo prepoaio,
vendar to lahko opravičimo
morda s tem, da obravnava.
mo tudi zadeve, kl so mestne-
ga značaja iin je zamuda naj-
večja prav pri teh stvareh,
vendar bi z večjo zavzetostjo
delegatov sistem prav gotovo
bolje tekel.«
Kaj pa organizacija sej siku-

pščine? Na zadnji seji je bil
dnevni red zelo obsežen.

»Ne saino obsežen, ampak
kar preobsežen; je pa odraz
naših navad, da vedno vse pu-
ščamo do minute pred dva-
najsto — nato pa nam zmanj.
ka časa in moramo pohiteti.
Tako smo tudi na zadnjd seji
skupšiine silno pomembne
sklepe sprejemali kar po hi-
trem postopku. Res pa je, da
so večinoma odloki povezani s
financiranjem in jih zato mo-
ramo sprejeti takoj, saj bi si-
cer ostali brez denarja. Je pa
morda tudi eden vzrokov za
slabo delovanje delegatov na
tem podjročju.«

Milan Mirtič sodeluje tudi
v odboru za gospodarjenje s
stanovanjskimi hišami v dru-
žbeni lastnini. Zatrdil je, da
je v tej skupini — kot v os-
talih organih stanovanjske
skupnosti — delo mnogo bolj
resno in tudi učimkovito. Res.
da se v odboru srečujejo s
števdlnimi problemi — nazad-
nje so reševali vpraSanje eta-
žnih lastnikov in njihovega
prispevka za inv«sticijsko in
tekoče vzdrževanje — vendar
je njihovo delo plodno.

»Tako lahko zatrdim«, je ob
fconcu dejal Milan Mirtie, »da
je v mestnem merilu bežigraj"
ska stanovamjska skaqxnost po
delavnosti prav gotovo pov-
sem pri vrhu.«

S.D.


